
 

Beantwoording technische vragen bij rekenkamerrapport gemeentelijke accommodaties 

 
Hieronder staan de vragen die zijn gesteld door de fractie Lijst Riel Goirle na de presentatie van het rekenkamerrapport ‘Vervolgonderzoek Accommodatiebeleid’ op 
25 november 2014. In de kolom daarnaast staan de antwoorden van de rekenkamercommissie. Waar de rekenkamercommissie geen antwoord op de vraag kon 
geven, is dat aangegeven en wordt er waar mogelijk doorverwezen. 
 

Vragen Lijst Riel Goirle Antwoord rekenkamercommissie 

Op pagina 24 staan conclusies met betrekking tot Boschkens Oost (voetnoot 25 
en 26). Op pagina 18 staan daar geen cijfers over de behoefte in de wijk. Waarop 
is dit dan gebaseerd? Zo ook voor de Frankische Driehoek.  

Op pagina 18 van het rapport worden cijfers gepresenteerd m.b.t. de 
bezettingsgraad. Cijfers over de behoefte in de wijk zijn niet beschikbaar gesteld 
aan de rekenkamercommissie (voor zover de organisatie hier over beschikt). De 
wijkscan waar in de voetnoot over wordt gesproken, was ook niet in het bezit van 
de rekenkamercommissie, maar is ter sprake gekomen in de interviews. De 
rekenkamercommissie baseert zich dus op de interviews.  

De zin op pagina 27 over de scouting in Riel klopt niet. Zij zijn eigenaar. Voor de 
scouting in Goirle moet nog een besluit worden genomen.  

 

Voor kennisgeving aangenomen. Het rapport is voor ambtelijk wederhoor (check 
op de feiten) voorgelegd. De rekenkamercommissie is er van uitgegaan dat na 
deze check de feiten correct waren. Het rapport wordt hier niet op aangepast. 

Op pagina 28 onderaan (voetnoot 32) staat dat er twee ruimten waar geen 
activiteiten plaatsvinden, maar wel huur voor wordt betaald. Heeft dat betrekking 
op het faillissement van het Kinderdagverblijf (peuterspeelzaal Olleke Bolleke 
pag.24)?  

Er was een exploitatie- en beheerovereenkomst gesloten tussen Leystromen, 
gemeente en gebruikers. De gemeente huurt het hele complex van Leystromen 
(ook de PSZ in Frankische Driehoek). In de samenwerkingsovereenkomst is dat 
besloten. Er was een aparte voorziening voor PSZ en daarnaast aparte 
kindvoorzieningen. Twee ruimtes die in de Frankische Driehoek waren bestemd 
voor het PSZ, heeft gemeente met Leystromen geruild met twee lokalen op de 
bovenverdieping. De kinderopvangorganisatie zou de twee onderste twee ruimtes 
huren en kon die aanvankelijk ook goed gebruiken. Maar wel voor minder huur. 
En uiteindelijk kwamen ook hier de bezuinigingen aan en kwam de 
kinderopvangorganisatie in financiële problemen. De gemeente betaalt nu de 
volledige huur, ook voor de leegstaande ruimten. Dat drukt op de begroting. 

Op pagina 18 en 19 zijn op vier plaatsen geen percentages bekend. Dat moet 

toch snel op te vragen zijn.   
De cijfers m.b.t. bezettingsgraad is door KplusV uitgevraagd bij de verschillende 
accommodaties in het kader van het onderzoek naar accommodaties in 2011. De 
percentages die zijn opgegeven zijn niet getoetst door de organisatie of KplusV 
en lijken op verschillende manieren tot stand te zijn gekomen. De 
rekenkamercommissie stelt voor dat de fractie deze vraag bij de ambtelijke 
organisatie uitzet.   

Is brede school De Vonder wel van Leystromen? Dat staat wel in het rapport. 

 

De rekenkamercommissie baseert zich op de informatie zoals deze is gegeven in 
het rapport Back to Basics: uitkomsten onderzoek accommodaties gemeente 
Goirle (2011). Hierin staat dat De Vonder i.o. in eigendom van Leystromen is. Of 
dat op dit moment zo is, weet de rekenkamercommissie niet. Een internetsearch 



 

levert geen resultaten op.   De rekenkamercommissie stelt voor dat de fractie 
deze vraag bij de ambtelijke organisatie uitzet.   

In het rapport wordt niet gesproken over de gymzaal bij BS De Vonder. Deze zaal 
wordt veelvuldig gebruikt, ook door  andere partijen dan de school. Wellicht wordt 
de gymzaal meegenomen in de totale meters van de school, maar dat is me niet 
helemaal duidelijk. 

Het onderscheid in het totaal aantal vierkante meters en de meters voor de 
school en de gymzaal zijn voor de rekenkamercommissie niet te achterhalen op 
basis van de bronnen die haar beschikbaar zijn gesteld. 

En ik mis de algemene ruimte in de Kosterij in Riel (eigenaar is Leystromen) 
helaas staat die ruimte veelvuldig leeg, mogelijk heeft Leystromen al andere 
plannen voor deze algemene ruimte (opdelen in extra woonruimte?).  

De rekenkamercommissie stelt voor dat de fractie deze vraag bij de ambtelijke 
organisatie, dan wel bij Leystromen zelf uitzet.   

 


